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1.  Aan deze visie is o.a. een onderzoek van de identiteit, de landschappelijke kwaliteiten 

van het gebied en een participatie proces vooraf gegaan. In het stuk wordt aandacht 

besteed aan de kwaliteit “stilte” .De kwaliteit “Donkerte” komen we in dit stuk niet 

tegen. Klopt het dat dit onderwerp niet aan de orde gekomen is? Kunt u het antwoord 

toelichten? 

antwoord  Het klopt dat het onderwerp Donkerte niet vanuit het doorlopen proces is geagendeerd. 

Daarom vindt u het niet expliciet terug in de visie. Hetgeen niet betekent dat ons 

college hier geen waarde aan toekent. Waar niet alleen wij maar ook bijvoorbeeld de 

provincie en het Rijk donkerte in hun beleid nastreven, loopt dat mee als criterium om 

projecten op te beoordelen. 

 

2. Over de ontwikkeling van het Enkhuizerzand is veel discussie geweest. Heeft onze 

gemeente zich in het licht van deze visie  geroerd in deze discussie? Wat was daarbij uw 

standpunt? 

Antwoord Het onderwerp ‘Enkhuizerzand’ is een vraagstuk tussen de provincie Noord-Holland en 

de gemeente Enkhuizen. Geen van deze partijen heeft aanleiding gezien het onderwerp 

in de visie te belichten. De gemeente Medemblik heeft zich dus niet geroerd in die 

discussie. 

3. In de visie wordt gesproken van ‘Dijkversterking’. Grote delen van de IJsselmeerdijk 

bestaan uit noordse keien en kunstig met de hand neergelegde basaltblokken. Is het 

behoud van deze vorm van kustbescherming , met name het cultuurhistorische aspect 

hiervan, onderwerp van gesprek geweest? Zo ja, hoe? 

Antwoord Bij het bepalen van de noodzaak tot dijkversterking is het beleid van het 

Hoogheemraadschap het uitgangspunt. In het gebied waar deze visie over gaat ligt geen 

opgave voor dijkversterking. Er is dus ook niet gesproken over de wijze waarop die - 

o.a. qua materialisatie – zou kunnen worden uitgevoerd. 

 

 



 

 

 


